
Skjærviken båtforening

Styremøtereferat 7 2023
Dato: 14.08.2023

Sted: Båthavna

Deltakere:

Marius Einarsen X
Marianne Davidsen X
Rino Bangor X
Roger Thorvaldsen X
Jon Vidar Lauritzen
Gro Underhaug X

Agenda:
1. Gjennomgang av forrige styrereferat(Gro)

2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius)

3. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett?

(Marianne)

4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget(Roger)

5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak?

6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino)

7. Vedlikeholdsplan kran + ansvarlig. Viktig at vi får satt dette i system slik at

kranen blir vedlikeholdt bedre.

8. Har alle betalt løft ut?

Referat:

1. Gjennomgang av forrige styrereferat(Gro)
Referatet ble gjennomgått og det var ingen anmerkninger.

2. Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar / Roger / Marius)
Vedlikeholdsplanen og årshjulet ble gjennomgått, og ingen faste punkter for august var oppført.

Trykket på vannet på brygga er fortsatt dårlig, og vil ikke være i orden før til neste vår.
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3. Økonomi. Marianne informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor

budsjett (Marianne)
Økonomien til båtforeningen ser ut til å holde seg bra, og vi er innenfor budsjett.

Det er fortsatt 9 medlemmer som ikke har betalt vårfakturaen. Disse vil få dette lagt til på
høstfaktureringen. Det er også en del ikke-medlemmer som ikke har betalt. Disse har Marianne sendt ut
purringer til.

4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget(Roger)
Båtforeningen har per nå bare en 4 m plass ledig for salg, men flere ledige for leie.

5. Sparetiltak: Har vi noen nye tiltak?
Ingen forslag på nye sparetiltak. Firmaet som har vist interesse for å leie krana for å utføre service og
reparasjoner på båtmotorer har vi ikke hørt noe ifra, men regner med at de tar kontakt ved behov. Dette
hadde vært en fin inntekt for foreningen. Det vil da eventuelt være et krav om at de har kran bevis og at
de gjennomgår opplæring i krana.

6. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino)
Siden det har vært sommerferie, har det blitt gjort lite i forbindelse med bryggefronten. Rino har hatt
kontakt med de som eventuelt skal utføre jobb tilknyttet bryggefronten. Prisoverslag/budsjett og enkel
skisse må legges frem for styret asap for å sikre mulig fremdrift før båter går på land.

Det positive er at det ikke kan sees å ha vært noen bevegelser på bryggefronten i det siste.

7. Vedlikeholdsplan kran + ansvarlig. Viktig at vi får satt dette i system

slik at kranen blir vedlikeholdt bedre.
Per i dag er det ingen som er leder for teknisk komité, og heller ingen som er ansvarlig for vedlikehold av
kranen, traktor, vogn og øvrig teknisk utstyr. I forhold til reglementet for teknisk komite, skal det være
det. Roger har tatt ansvar til nå på eget initiativ. Teknisk komite vil bli innkalt til møte med Marius og
Roger før opptak av båter begynner, så dette kommer i system.

Krana er det påbegynt reparasjon/vedlikehold på, men på grunn av at reparatøren har blitt syk, har det
ikke blitt ferdigstilt enda. Det har blitt lovet å være ferdig til opptak av båter begynner. Datoer for opptak
vil bli kunngjort så fort krana er ferdig reparert.

8. Har alle betalt løft ut?
I forhold til beløpet som har kommet inn, så virker det som de fleste har betalt for uttak av båter i våres.


